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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 20.decembris       protokols Nr. 27. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 15.12.2023.plkst. 09:00 

- atklāta 20.12.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

1. Par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes 

centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

Īpašumu komitejas jautājumi 

2. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par 

koplietošanas teritoriju uzturēšanu Ķekavas novadā;  

3. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par koplietošanas teritoriju 

uzturēšanu  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos;  

4. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par 

koplietošanas teritoriju uzturēšanu Baložu pilsētā;  

5. Par speciālās atļaujas (licences) komercdarbībai zvejniecībā  izsniegšanu SIA „DDX”;  

6. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 5-62, Baložos, atsavināšanu;  

7. Par dzīvokļa īpašuma Skolas iela 7-22, Baložos, atsavināšanu;  

8. Par grozījumiem 2020.gada 24.novembra zemes nomas līgumā;  

9. Par grozījumiem 2021.gada 25.marta zemes nomas līgumā;  

10. Par grozījumiem 2021.gada 14.aprīļa zemes nomas līgumā;  

11. Par grozījumiem 2021.gada 24.marta zemes nomas līgumā;  

Attīstības komitejas jautājumi  

12. Par saistošo noteikumu “Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās un 

pašvaldības nodevu Ķekavas novadā” precizēšanu;  

13. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Saules ielā 36, Odukalnā, 

Ķekavas pagastā;  

14. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vimbas”, Vimbukrogā, 

Ķekavas pagastā;  

15. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Mežnieki-2”, Ķekavas 

pagastā;  

16. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Namiķi”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, izstrādei;  

17. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Zvaniņi” 

izstrādei;  

18. Par ielas nosaukuma un nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu detālplānojuma 

“Mālu iela 46”  teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā;  

19. Par ielas nosaukuma, adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu 

detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

20. Par zemes gabala “Vīgrieži” Daugmales pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanu  Rail Baltica 

projekta īstenošanai;  
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21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Gaiļi”, Baldones pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070041;  

22. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Gaiļi”, Baldones pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070040;  

23. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Gaiļi”, Baldones pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070039;  

24. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Caunes”, Baldones pagastā;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Baložlapas”, Baldones pagastā zemes vienībā;  

26. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Jaunmežuļi”, Baldones pagastā;  

27. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Dzērvenes” Daugmales pagastā;  

28. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Dzerši”, Baldones 

pagastā;  

29. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Sūnas”, Baldones 

pagastā;  

30. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Pērkaiņi”,  Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

31. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Rakaru ielā 14, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā,  sadalei;  

32. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Oškalni”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

33. Par nekustamo īpašumu “Veckalni 166” un  “Veckalni 167”, Dzērumos,  Ķekavas pagastā, 

apvienošanu;  

34. Par  lokālplānojuma, ar kuru groza Ķekavas novada Baložu pilsētas teritorijas plānojumu 

2008.-2020.gadam, dārzkopības kooperatīvās sabiedrības “Titurga”, Baložos, teritorijas 

daļai grozījumu uzsākšanu;  

35. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai 

nekustamajā īpašumā “Katlakalna kapi” , Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

36. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai 

nekustamajā īpašumā “Grantsbedres”, Ķekavas pagastā;  

37. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai 

nekustamajā īpašumā Baložu ielā 1, Baložos;  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

38. Par metodiskā kultūras  centra funkciju deleģēšanu “Ķekavas novada centrālās 

administrācijas” struktūrvienībai “Izglītības , kultūras un sporta pārvaldei”;  

39. Par saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo 

atbalstu  un naudas balvām” apstiprināšanu;  

40. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un valsts mērķdotācijas 

sadales komisijas sastāva maiņu;  

41. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

42. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku 

atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

Finanšu komitejas jautājumi  

43. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 7.jūnija lēmumā Nr.16 “Par projekta 

iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 

1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz 

atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti"” 
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44. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā (ceturtie).  

Piebalsotie jautājumi 

45. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā  “Pierīgas tūrisma asociācija”; 

46. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā Nr. 2023-1-SE01-

KA220-SCH-000158067 “ECO-STEM”; 

47. Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošajos noteikumos Nr.4/2023 "Par sociālajiem 

pakalpojumiem Ķekavas novadā"”apstiprināšanu; 

48. Par Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu. 

 

 

Sēdi vada –  domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretāre Jana Skrējāne.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Māris Ozoliņš; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu  speciāliste Daiga Ozola. 

Sēdē nepiedalās: Ineta Lazda. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību un konstatē, ka iesniegti vairāki priekšlikumi par 

darba kārtības papildināšanu. Žilko pamato katra no jautājumiem iekļaušanas steidzamību 

domes sēdes darba kārtībā. 

Jautājumu par darba kārtību nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu - [41. Par Ķekavas novada pašvaldības Izglītības programmu izvērtēšanas un 

valsts mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu] izskatīt kā otro jautājumu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā  

“Pierīgas tūrisma asociācija”, 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

3.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošajos 

noteikumos Nr.4/2023 "Par sociālajiem pakalpojumiem Ķekavas novadā"”apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

4.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka –  

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt kā 4. darba kārtības punktu lēmuma projektu - Par dalību 

un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā Nr. 2023-1-SE01-KA220-SCH-

000158067 “ECO-STEM”, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības plāna apstiprināšanu – un izskatīt kā pirmo darba kārtības punktu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

6.priekšlikums no Karinas Putniņas –  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu "Par detālā plānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustāmajā īpašumā "Vimbas" Ķekavas novadā", 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” 

– 4 ( Aigars Vītols, Andris Vītols,  Dace Cīrule,  Juris Žilko), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Žilko aicina balsot par papildināto un 

koriģēto domes sēdes darba kārtību. 

 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 20.decembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

PIEBALSOTIE  JAUTĀJUMI 

48. 
Par civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu 

 Sēdes slēgtā daļa.   
 

 

Pēc slēgtās daļas pārtraukums no plkst. 10:04  līdz plkst. 10:13.   
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Sēdes atklātā daļa.   

 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

40. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:20) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Izskatot jautājumu par Ķekavas novada pašvaldības 

izglītības programmu izvērtēšanas un valsts mērķdotācijas sadales komisijas (turpmāk – 

komisija) sastāva maiņu tika saņemts Intas Mozules iesniegums, kurā viņa lūdz atbrīvot no 

komisijas locekļa pienākumu pildīšanas ar 2024.gada 1.janvāri. Ķekavas novada pašvaldībā ir 

saņemts Evijas Arājas 2023.gada 5.decembra iesniegums, kurā tiek izteikta piekrišana tikt 

ievēlētai komisijas sastāvā. 

Debašu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības izglītības programmu izvērtēšanas un valsts 

mērķdotācijas sadales komisijas locekļa amatā Eviju Arāju. 

Lēmums pielikumā.  
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:50) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” darbinieku 

atlīdzības nolikums. Darbinieku atlīdzības nolikums nosaka kārtību, kādā nosakāma darba 

samaksa, sociālās garantijas un piešķirami atvaļinājumi aģentūras darbiniekiem. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” darbinieku atlīdzības nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

47. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:21:30) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone. Saskaņā ar Sociālo pakalpojumu un sociālās palīdzības 

likuma 3.panta trešo daļu, kārtību, kādā saņemami pašvaldību sniegtie sociālie pakalpojumi, 

nosaka pašvaldību saistošajos noteikumos, ņemot vērā, ka noslēdzas valsts finansētās 

programmas "Izaugsme un nodarbinātība" specifiskā atbalsta mērķa "Palielināt kvalitatīvu 

institucionālai aprūpei alternatīvu sociālo pakalpojumu dzīvesvietā un ģimeniskai videi 

pietuvinātu pakalpojumu pieejamību personām ar invaliditāti un bērniem" pasākums 

"Deinstitucionalizācija" , kā arī pārskatot pašvaldības finansēto sociālo pakalpojumu loku, lai 

pilnveidotu sociālo pakalpojumu pieejamību iedzīvotājiem Ķekavas novadā, nepieciešams 

papildināt saistošos noteikumus Nr.4/2023 “Par sociālajiem pakalpojumiem Ķekavas novadā” 

ar papildu sociālo pakalpojumu veidiem, kuri tiek finansēti no pašvaldības budžeta. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.27/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 22.februāra saistošajos noteikumos Nr.4/2023 “Par 

sociālajiem pakalpojumiem Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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PIEBALSOTAIS  JAUTĀJUMS 

46. 
Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:10) 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks. Projekta mērķi ir: izstrādāt uz mākslīgo intelektu 

balstītu ECO-STEAM mācību programmu, kas integrē vides apziņu ar dabaszinātņu, 

tehnoloģiju, inženierzinātņu, mākslas un matemātikas izglītību; izveidot uz virtuālo realitāti 

balstītu imersīvu mācību vidi, kas simulē reālus ECO-STEAM scenārijus, lai skolotāji varētu 

praktizēt un pilnveidot savas prasmes; izveidot ECO-STEAM vēstnieku programmu, apmācot 

pedagogus, kļūt par pārmaiņu aģentiem, kas veicina un sekmē ECO-STEAM izglītību savās 

kopienās. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 400 000, Ķekavas novada pašvaldības 

iestādei Daugmales pamatskola paredzētais finansējums ir EUR 51800,00, kurus 100% finansē 

Erasmus+ projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta Nr. 2023-1-SE01-KA220-SCH-000158067 

“ECO-STEAM” īstenošanu Daugmales pamatskolā. 

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:35:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un citu publiskai 

lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un 

laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Uldis Blicavs, Aigars Vītols, Edgars Melnieks, Juris 

Žilko, Arnolds Keisters, Karina Putniņa, Inese Jēkabsone, Indra Priede, Raivo Lācis, Viktorija 

Belova.  

 

Juris Jerums lūdz fiksēt protokolā – 2022. gada decembra finanšu komitejā skatot jautājumu 

par teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, vienbalsīgi 8 cilvēku sastāvā 

tika atbalstīts šāds priekšilums : Attiecībā uz visu zaļo zonu uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu utml., ko pašvaldība pasūta pašvaldības uzņēmumiem: veikt līguma pielikumos 

minēto teritoriju (laukumu) atzīmēšanu kartē (ĢIS), līdz 2023.gada 1.septembrim. Ar 8 balsīm 

"Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, komiteja atbalstīja 

priekšlikumu.  

Kā arī 2022. gada 7. decembra Domes sēde, tika atbalstīts  šāds priekšlikums -  Lai nodrošinātu 

vienotu pieeju un kvalitāti teritoriju kopšanai visā pašvaldībā, kā arī nodrošinātu izmaksu 

salīdzināmību, pašvaldībai kā pasūtītājam definēt uzkopšanas intensitāti un kvalitātes 

parametrus katrai no uzkopjamajām teritorijām. Minēto darbu veikt līdz 2023.gada 

1.septembrim. Ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks), komiteja atbalstīja 

priekšlikumu.  

Tas viss tika virzīts, lai gada laikā mēs būtu saprotamākā un labākā situācijā. Rodas jautājums 

mums kā pasūtītājiem, kur ir tas par ko mēs praktiski vienbalsīgi nobalsojām?  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:41  līdz plkst. 11:52.   

 

 

 

 

 

Debašu sadaļā piedalās Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols, Valts Variks, 

Arnolds Keisters.  

Juris Žilko izsaka sēdes vadītāja viedokli.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atbilstoši 2022.gada 7.decembra sēdē atbalstītajam priekšlikumam: 

Lai nodrošinātu vienotu pieeju un kvalitāti teritoriju kopšanai visā pašvaldībā, kā arī 

nodrošinātu izmaksu salīdzināmību, pašvaldībai kā pasūtītājam definēt uzkopšanas 

intensitāti un kvalitātes parametrus katrai no uzkopjamajām teritorijām.  

Minēto darbu veikt līdz 2024.gada 1.jūnijam. 

Izpilddirektorei izdot priekšlikumam atbilstošu rīkojumu. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un 

citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Par balsojumu izsakās – Andris Ceļmalnieks, Voldemārs Pozņaks.  

 

 

 

 

3. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3.49:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales pagastos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Raivo Lācis, Valts Variks, Arnolds Keisters, Andris 

Ceļmalnieks.  

Jautājumu vairāk nav, un Žilko atklāj debates. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atbilstoši 2022.gada 7.decembra sēdē atbalstītajam priekšlikumam:  

Lai nodrošinātu vienotu pieeju un kvalitāti teritoriju kopšanai visā pašvaldībā, kā arī 

nodrošinātu izmaksu salīdzināmību, pašvaldībai kā pasūtītājam definēt uzkopšanas 

intensitāti un kvalitātes parametrus katrai no uzkopjamajām teritorijām. Minēto darbu 

veikt līdz 2024.gada 1.jūnijam. Izpilddirektorei izdot priekšlikumam atbilstošu rīkojumu, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

J. Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, 

ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales 

pagastos.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:11  līdz plkst. 14:15.   

 

 

4. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:17:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Ir sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, 

ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā. Ziņojumu papildina Andis Damlics.  

Jautājumu sadaļā piedalās Andis Damlics, Edgars Melnieks, Juris Jerums.  

 

 

Protokolam tiek pievienoti 4 attēli: Jura Jeruma situācijas fiksācija, Mūlkalns, Baloži, 20. 

dec.2023, plkst.14:00 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Lai nodrošinātu vienotu pieeju un kvalitāti teritoriju kopšanai visā pašvaldībā, kā arī 

nodrošinātu izmaksu salīdzināmību, pašvaldībai kā pasūtītājam definēt kvalitātes kontroles 

kritērijus katrai no uzkopjamajām teritorijām. Minēto darbu veikt līdz 2024.gada 

1.jūnijam. Izpilddirektorei izdot priekšlikumam atbilstošu rīkojumu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt pakalpojumu līgumu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība” par zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā.  

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par zvejas atļaujas izsniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 5:48:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Izskatot Ķekavas novada pašvaldībā saņemto SIA „DDX” 

2023.gada 16.novembra iesniegumu, kurā lūgts piešķirt speciālo atļauju (licenci) 

komercdarbībai zvejniecībā Daugavā, Ķekavas novada administratīvajā teritorijā, konstatēts, ka 

SIA „DDX” atbilst Zvejniecības likumā noteiktajai personai, kurai pašvaldība ir tiesīga izsniegt 

speciālo atļauju (licenci) komercdarbībai zvejniecībā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Jānis Zvaigzne.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsniegt SIA „DDX” speciālo atļauju (licenci) komercdarbībai zvejniecībā no 2024.gada 

1.janvāra uz 5 (pieciem) gadiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 5:57:01) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemti privātpersonas 2023.gada 21.augusta un 

2023.gada 24.novembra iesniegumi par dzīvokļa īpašuma Skolas ielā 5-62, Baložos, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo dzīvokļa īpašumu Skolas iela 5, Baložos, 

Ķekavas novadā, pārdodot to A.P.. 

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:00:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze.  Pašvaldībā saņemti privātpersonas  2023.gada 5.septembra 

un 2023.gada 29.novembra iesniegumi par dzīvokļa īpašuma Skolas ielā 7-22, Baložos, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo dzīvokļa īpašumu Skolas iela 7, Baložos, 

Ķekavas novadā, pārdodot to T.M.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:00:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 27.novembra 

iesniegums ar lūgumu pagarināt zemes nomas līgumu pašvaldības nekustamajā īpašumā Andrja 

iela 1, Baložos, Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un A.B. 2020.gada 24.novembrī   

noslēgtajā zemes nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  
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9. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:05:58) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 5.decembra 

iesniegumu ar lūgumu pagarināt zemes nomas līgumu pašvaldības nekustamajā īpašumā 

Andrēja iela 1, Baložos, Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un P.M. 2021.gada 25.martā   

noslēgtajā zemes nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:05:53) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 28.novembra 

iesniegums ar lūgumu pagarināt zemes nomas līgumu.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un J.S. 2021.gada 14.aprīlī   

noslēgtajā zemes nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:07:39) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2023.gada 28.novembra 

iesniegums ar lūgumu pagarināt zemes nomas līgumu pašvaldības nekustamajā īpašumā Ezera 

iela 16, Baložos, Ķekavas novadā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un J.R. 2021.gada 24.martā   

noslēgtajā zemes nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:10  līdz plkst. 15:43.   
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par saistošo noteikumju precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:40:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu Nr. 23/2023 “Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās 

vietās un pašvaldības nodevu Ķekavas novadā” precizēšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jānis Zvaigzne, Aigars Vītols.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.novembra saistošos noteikumus 

Nr. 23/2023 “Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu 

Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:46:50) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Saņemts SIA “Datagrupa.lv”  2023.gada 24.oktobra 

iesniegums ar lūgumu atļaut detālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā Saules ielā 36, 

kadastra numurs 8070 008 3565, zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8070 008 0965, 

Odukalnā, Ķekavas novadā savrupmāju apbūvei. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Križanovskis,  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Saules ielā 36, Odukalnā, 

Ķekavas pagastā, savrupmāju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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14.jautājums ar balsojumu izslēgts no darba kārtības. 

 

15. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:53:34) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Pašvaldībā saņemts privātpersonu 2023.gada 14.novembra 

iesniegums ar lūgumu atļaut detālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā “Mežnieki-2”, 

kadastra numurs 8070 012 0050, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā ar mērķi  sadalīt īpašumu 

noliktavas, biroja un palīgēku apbūvei, saglabājot vienu zemesgabalu ar esošo viensētu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Križanovskis,  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Mežinieki 2”, Ķekavas pagastā, 

saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:56:50) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par detālplānojuma darba 

uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Namiķi” izstrādei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. D-2020-11, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2018.gada 17.septembra lēmumu Nr. 26. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” jaunā 

redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

21 

 

17. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:58:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par detālplānojuma darba 

uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Zvaniņi” izstrādei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu Nr. D-2018-4, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2018.gada 15.februāra lēmumu Nr. 20. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Zvaniņi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” jaunā 

redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

18. 
Par nosaukuma un lietošanas mērķu noteikšanu detālplānojuma teritorijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:00:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par ielas nosaukuma un 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu detālplānojuma “Mālu iela 46”  teritorijā, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielas nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Mālu 

iela 46”  teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par nosaukuma un lietošanas mērķu noteikšanu detālplānojuma teritorijai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:02:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par ielas nosaukuma, adreses un 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa piešķiršanu detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas”  

teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielas nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Seklumi un Gala Slokas”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:05:17) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa –  

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes gabala “Vīgrieži” 

Daugmales pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanu  Rail Baltica projekta īstenošanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Juris Križanovskis.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Projekta Rail Baltica koridorā caur Igauniju, Latviju un Lietuvu īstenošanai nepieciešamo 

un Zemesgrāmatā nenostiprināto zemes gabalu “Vīgrieži”, Daugmales pagastā, sadalīt 3 

daļās. 

Lēmums pielikumā.  
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21. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:08:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070041. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070041 saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:10:25) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070040. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070040 saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:12:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070039. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Gaiļi”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070039 saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:13:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Caunes”, Baldones 

pagastā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Caunes”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  
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25. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:14:50) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Baložlapas”, 

Baldones pagastā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Baložlapas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:16:14) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā īpašuma “Jaunmežuļi”, 

Baldones pagastā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunmežuļi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  
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27. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:17:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa.  Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamajā īpašumā “Dzērvenes” 

Daugmales pagastā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Dzērvenes”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:19:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Dzerši”, Baldones pagastā. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Dzerši”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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29. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:20:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu  nekustamajam īpašumam “Sūnas”, Baldones pagastā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Sūnas”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

30. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:21:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Pērkaiņi”,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalei. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Pērkaiņi”, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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31. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:23:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Rakaru ielā 14, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā sadalei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Rakaru ielā 14, 

Krogsilā,  Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

32. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:25:24) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Oškalni”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā sadalei. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Oškalni”, Katlakalnā,  

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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33. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:26:55) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamo īpašumu 

“Veckalni 166” un  “Veckalni 167”, Dzērumos,  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

apvienošanu. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Veckalni 166” un “Veckalni 167”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

34. 
Par lokālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:28:20) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par  lokālplānojuma, ar kuru 

groza Ķekavas novada Baložu pilsētas teritorijas plānojumu 2008.-2020.gadam, dārzkopības 

kooperatīvās sabiedrības “Titurga”, Baložos, teritorijas daļai grozījumu uzsākšanu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut izstrādāt lokālplānojuma grozījumus, ar kuriem groza Baložu pilsētas teritorijas 

plānojumu 2008.-2020.gadam dārzkopības kooperatīvās sabiedrības “Titurga” daļai 

saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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35. 
Par lietošanas mērķu piešķiršanu nomas zemei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:31:12) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai nekustamajā īpašumā “Katlakalna 

kapi” , Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt lietošanas mērķus nekustamā īpašuma “Katlakalna kapi”, iznomātajai zemes 

vienībai, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

36. 
Par lietošanas mērķu piešķiršanu nomas zemei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:32:26) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai nekustamajā īpašumā “Grantsbedres”, 

Ķekavas pagastā 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt lietošanas mērķus nekustamā īpašuma “Grantsbedres”, iznomātajai zemes vienībai,  

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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37. 
Par lietošanas mērķu piešķiršanu nomas zemei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:34:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa. Sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai nekustamajā īpašumā Baložu ielā 1, 

Baložos. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt lietošanas mērķus nekustamā īpašuma “Baložu iela 1”, iznomātajai zemes vienībai, 

Baložos. 

Lēmums pielikumā.  

 

IZGLĪTĪBAS KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

38. 
Par metodiskā kultūras centra statusa noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:36:25) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Lai pašvaldības iestāde, kura īsteno kultūras aktivitātes, 

kvalificētos kā kultūras centrs, tai jāveic viena vai vairākas funkcijas, atbilstoši Kultūras centru 

likuma, turpmāk – KCL, 3.panta pirmajai daļai. Saskaņā ar KCL Pārejas noteikumu 3.punktu, 

pašvaldība līdz 2023.gada 31.decembrim, atbilstoši šā likuma 2. panta otrajā daļā noteiktajam, 

nodrošina vismaz vienam savā administratīvajā teritorijā esošam kultūras centram metodiskā 

kultūras centra statusu. Metodiskā kultūras centra funkcijas, kuras noteiktas KCL 3.panta 

ceturtā daļā, īsteno papildus kultūras centra KCL 3.panta pirmajā daļā noteiktajām funkcijām, 

neatrauti no kultūras centra. Pašvaldības kultūras iestāde ir tiesīga iegūt Metodiskā kultūras 

centra statusu, ja savā darbībā nodrošina vismaz vienas funkcijas īstenošanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Linda Zaķe, Ineta Romanovska.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt Ķekavas novada metodiskā kultūras centra statusu Ķekavas novada pašvaldības 

iestādes “Ķekavas novada centrālā administrācija” struktūrvienībai “Izglītības, kultūras un 

sporta pārvalde”. 

Lēmums pielikumā.  
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39. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:42:20) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Izskatot 

jautājumu par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  “Par Ķekavas novada 

pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām” apstiprināšanu, 

konstatēts, ka, saskaņā ar Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktu, domei līdz 2024.gada 

30.jūnijam ir jāizvērtē uz likuma “Par pašvaldībām” normu pamata izdoto saistošo noteikumu 

atbilstību šim likumam un jāizdod jauni saistošie noteikumi atbilstoši šajā likumā ietvertajam 

pilnvarojumam, līdz ar ko, jāizdod jauni saistošie noteikumi par Ķekavas novada pašvaldības 

kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Ineta Romanovska, Linda Zaķe.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 25/2023 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

41. 
Par cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:47:05) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Ir sagatavots Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis.  

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Linda Zaķe, Andris Ceļmalnieks, 

Edgars Brigmanis.  

Cenrādī konstatēta tehniska kļūda.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojuma cenrādi.  

Lēmums pielikumā. 
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42. 
Par darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:52:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Ir sagatavots lēmumprojkets par Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” darbinieku atlīdzības nolikuma 

apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” 

darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  
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FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

43. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:54:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas novada 

domes lēmumā Nr.16 “Par projekta iesnieguma iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas 

un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras 

uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot 

energoefektivitāti". 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 7.jūnija lēmuma Nr.16 “Par projekta iesnieguma 

iesniegšanu Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna 1.2.1.3.i. 

investīcijai "Pašvaldību ēku un infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo 

energoresursu tehnoloģiju izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti"” jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

44. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:57:22) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Pamatojoties uz Ķekavas novada pašvaldības  (turpmāk – 

Pašvaldība) budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2023.gada 15.novembri, ir apkopoti 

2023.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Nekustamā īpašuma nodoklis; 

• Valsts un pašvaldību nodevas; 

• Naudas sodi un sankcijas; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Ieņēmumi no pašvaldības īpašumu iznomāšanas, pārdošanas; 

• No valsts budžeta daļēji finansētu atvasinātu publisku personu un budžeta nefinansētu 

iestāžu transferti; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Juris Žilko, Anda Pūriņa.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.26/2023 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.februāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetu”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

45. 
Par pašvaldības dalību biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:00:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. Ķekavas novada pašvaldības administrācija ir izvērtējusi 

Ķekavas novada tūrisma uzņēmēju un tūrisma jomā nodarbināto iedzīvotāju iesniegumā minētos 

argumentus dalības turpināšanai biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”, un secinājusi, ka 

Ķekavas novada pašvaldības dalība tajā atbilst Pašvaldību likuma 79.panta trešās daļas 

nosacījumiem, proti, dalība biedrībā ir nepieciešama sabiedrības virzītas vietējās attīstības 

īstenošanai, kā arī dalība biedrībā pamatojama ar Tūrisma likuma 8.pantu, kurš nosaka 

pašvaldību kompetenci tūrisma jomā, nosakot, ka pašvaldības, papildus citām likumā minētām 

aktivitātēm, veicina kultūrizglītojošo darbu tūrisma jomā un veselīga un aktīva dzīvesveida 

popularizēšanu, kā arī veicina un attīsta labvēlīgu vidi privātai komercdarbībai. Ņemot vērā 

minēto, ir nepieciešams atcelt Ķekavas novada domes 2023.gada 21.jūnija lēmumu Nr.45 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija””, protokols Nr.13, 

vienlaikus nosakot, ka pašvaldības dalība biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija” tiek turpināta. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Juris Jerums. 

Debatē Juris Jerums. Juris Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks), “Nepiedalās” – 1 (Jerums, Juris), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Turpināt Ķekavas novada pašvaldības dalību biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 17:15. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Jana Skrējāne 

 


